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Z Á P I S  

z jednání Valné hromady DSO Region Taxis Bohemia (IČ: 75085828) 

konaného  dne 2. 12. 2022 v konferenčním sále Bučický mlýn u Rožďalovic 

Zasedání bylo zahájeno v 16,05 hod. 
Zasedání bylo ukončeno v 16,55 hod. 
Přítomní zástupci obcí:  dle prezenční listiny, jež je nedílnou přílohou č. 1 tohoto zápisu 
Omluvení zástupci obcí:  Luštěnice, Smilovice, Žitovlice 
 
1. Zahájení zasedání valné hromady svazku 
Stávající předseda svazku obcí a předseda správní rady svazku obcí pan Milan Moc (dále jen 
„předsedající“) zahájil ustavující zasedání přivítáním přítomných zástupců členských obcí a 
konstatoval, že jednání bylo řádně svoláno v souladu se stanovami svazku obcí v platném znění. Dále 
předal slovo novým zástupcům členských obcí DSO RTB, kteří se ve stručnosti představili.  
Dále konstatoval, že dnešnímu jednání je přítomno dle prezenční listiny 20 zástupců členských obcí 
z celkového počtu 24, takže valná hromada j e   u s n á š e n í s ch o p n á ve smyslu stanov ve všech 
bodech  navrženého programu.  
 
2.             Určení ověřovatelů a zapisovatelky 
Předsedající navrhl jako ověřovatele pana Jana Tuzara z Krchleb a paní Hanu Černou z Bobnic. Jako 
zapisovatelku paní Šárku Dvořákovou. Jiné návrhy předneseny nebyly. 
Návrh usnesení č. 1: Valná hromada určuje ověřovateli zápisu Jana Tuzara a Hanu Černou, 
zapisovatelkou paní Šárku Dvořákovou. 
Hlasování: Pro 20, proti 0, zdržel se 0 
Usnesení  bylo přijato. 
 
3. Schválení programu zasedání  
Předsedající přednesl návrh programu tak, jak byl zveřejněn na pozvánkách rozeslaných všem 
členským obcím, zveřejněn na jejich úředních deskách a na webu svazku obcí www.rtb-dso.cz. 
 
Návrh programu: 
1.           Zahájení a přivítání přítomných 
2            Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatelky 
3.           Schválení programu 
4.           Volba orgánů svazku obcí  
                      a)  určení způsobu volby správní rady, předsedy svazku obcí i předsedy správní rady a    
                            místopředsedů    
                      a)   volba pětičlenné správní rady svazku  
                      c)   volba předsedy 
                      d)   volba místopředsedů 
                      e)   volba tříčlenné dozorčí rady svazku 
5.           Rozhodnutí o měsíčních odměnách za výkon funkce neuvolněného předsedy svazku 
6.           Zpráva o činnosti správní rady svazku v 2. pololetí 2022 
7.           Zpráva dozorčí rady svazku za rok 2022 
8.           Projednání a schválení rozpočtu na rok 2023 
9.           Projednání a schválení střednědobého rozpočtového výhledu do roku 2027 
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10.         Inventarizace majetku svazku r. 2022 
11. Podání žádosti o dotaci na projekt „Lavičky“ 
12.         Diskuze, závěr 
K programu byl doplněn jeden bod programu – podání žádosti o dotaci na projekt „Lavičky“. Další 
návrhy na doplnění programu vzneseny nebyly. 
Návrh usnesení č. 2: Valná hromada schvaluje program jednání valné hromady vč. doplnění 
jednoho bodu programu – podání žádosti o dotaci na projekt „Lavičky“.  
Hlasování: Pro 20, proti 0, zdržel se 0 
Usnesení  bylo přijato. 
 
4.      Volba pětičlenné správní rady svazku, předsedy svazku i předsedy správní rady,  místopředsedů 

a dalších orgánů 
 a)  určení způsobu volby správní rady,  předsedy, místopředsedů a dalších orgánů svazku 

Předsedající navrhl, aby volba správní rady, předsedy, místopředsedů a dalších orgánů 
svazku probíhala veřejným hlasováním. Dále upozornil, že nejdříve bude volena správní 
rada jednotlivě, následně předseda a po jeho zvolení, případně po nezvolení žádného 
kandidáta bude přistoupeno k volbě místopředsedů, následně tříčlenná dozorčí rada 
svazku.  Každý kandidát má právo hlasovat i sám za sebe. 

Návrh usnesení č. 3: Valná hromada schvaluje způsob volby do orgánů svazku veřejným 
hlasováním. Valná hromada dále schvaluje volbu členů správní rady svazku jednotlivě, po zvolení 
5ti členné správní rady volbu  předsedy, místopředsedů  a hromadnou volbu dalších orgánů svazku. 
Hlasování: Pro 20, proti 0, zdržel se 0 
Usnesení  bylo přijato. 
 

b) ve smyslu stanov svazku obcí, v návaznosti na volby do obecních zastupitelstev se 
správní rada zabývala jejím složením pro další funkční období. Za městys Loučeň je 
doporučen místostarosta pan Pavel Bašus, za obec Košík je navržen zastupitel pan Petr 
Buryan, za obec Lipník je navržena starostka Ing. Ingrid Podroužková, za obec Hrubý 
Jeseník zastupitelka Mgr. Markéta Karásková, za městys Křinec starosta Ing. Jan 
Lebduška. Nebyl podán proti návrh na jiné složení správní rady svazku.  

 
Zvýšení počtu hlasujících z 20 na 21 – přišla obec Vestec. 

 
Návrh usnesení č. 4: Valná hromada schvaluje kandidáta Pavla Bašuse jako člena správní rady 
svazku obcí Region Taxis Bohemia. 
Hlasování: Pro 21, proti 0, zdržel se 0 
Usnesení  bylo přijato. 
 
Návrh usnesení č. 5: Valná hromada schvaluje kandidáta Petra Buryana jako člena správní rady 
svazku obcí Region Taxis Bohemia. 
Hlasování: Pro 21, proti 0, zdržel se 0 
Usnesení  bylo přijato. 
 
Návrh usnesení č. 6: Valná hromada schvaluje kandidáta Ing. Ingrid Podroužkovou jako člena 
správní rady svazku obcí Region Taxis Bohemia. 
Hlasování: Pro 21, proti 0, zdržel se 0 
Usnesení  bylo přijato. 
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Návrh usnesení č. 7: Valná hromada schvaluje kandidátku Mgr. Markétu Karáskovou jako člena 
správní rady svazku obcí Region Taxis Bohemia. 
Hlasování: Pro 21, proti 0, zdržel se 0 
Usnesení  bylo přijato. 
 
Návrh usnesení č. 8: Valná hromada schvaluje kandidáta Ing. Jana Lebdušku jako člena správní rady 
svazku obcí Region Taxis Bohemia. 
Hlasování: Pro 21, proti 0, zdržel se 0 
Usnesení  bylo přijato. 
 
 
                    c)  volba předsedy 

Předsedající vyzval přítomné zástupce členských obcí k podávání návrhů na funkci 
předsedy. Na funkci předsedy byly podány následující návrhy: Mgr. Markéta Karásková, 
zastupitelka obce Hrubý Jeseník. Jiný návrh vznesen nebyl.  

Návrh usnesení č. 9: Valná hromada volí předsedou svazku obcí a předsedou správní rady svazku 
Mgr. Markétu Karáskovou, Hrubý Jeseník 256, 28932 Oskořínek. 
Hlasování: Pro 21 proti 0, zdržel se 0.  
Usnesení  bylo přijato. 

 
 

                   d)  volba místopředsedů 
Předsedkyně převzala slovo a vyzvala přítomné zástupce členských obcí k podávání 
návrhů na funkci místopředsedů a sama navrhla do funkce paní Ing. Ingrid 
Podroužkovou, strostku obce Lipník a pana Ing. Jana Lebdušku, starostu městysu 
Křinec. Jiný návrh vznesen nebyl. 

Návrh usnesení č. 10: Valná hromada volí místopředsedou svazku Ing. Ingrid Podroužkovou, 
starostku obce Lipník, Lipník 153, 294 43.  
Hlasování: Pro 21 proti 0, zdržel se 0 
Usnesení  bylo přijato. 
  
 Návrh usnesení č. 11: Valná hromada volí místopředsedy svazku pana Ing. Jana Lebdušku, strostu 
městysu Křinec, Křinec, Mečíř 15, 28933 Křinec 
Hlasování : Pro 20 proti 0, zdržel se 1 
Usnesení  bylo přijato. 

 
            e)   volba členů dozorčí rady svazku 

Předsedající navrhuje, aby dozorčí rada svazku pracovala jako tříčlenná, ve složení: 
starostka obce Jíkev Ing. Monika  Nožičková, starosta města Rožďalovice Petr Kapal a 
starostka obce Seletice Hana Kubíčková Plchová. Jiný návrh vznesen nebyl. 

 
Návrh usnesení č. 12: Valná hromada volí tříčlennou dozorčí radu svazku ve složení starostka obce 
Jíkev Ing. Monika Nožičková, starosta města Rožďalovice Petr Kapal a starostka obce Seletice Hana 
Kubíčková Plchová. 
Hlasování: Pro 20, proti 0, zdržel se 1 
Usnesení  bylo přijato. 
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5.          Rozhodnutí o měsíčních odměnách neuvolněného předsedy svazku 
Ve smyslu dosavadní praxe doporučuje stávající správní rada svazku, aby měsíční odměna pro     
funkční období byla navržena ve výši 3.000,-Kč/měs. s možnou valorizací  

Návrh usnesení č. 13: Valná hromada schvaluje pro výkon funkce neuvolněné předsedkyně správní 
rady svazku měsíční odměnu ve výši 3.000,- Kč s možnou valorizací 
Hlasování : Pro 21, proti 0, zdržel se 0 
Usnesení  bylo přijato. 

 
6.           Zpráva o činnosti správní rady svazku ve druhém pololetí 2022 
                         Informativní zprávu o činnosti správní rady svazku v druhém pololetí 2022 přednesl 

bývalý předseda svazku p. Moc, zpráva je nedílnou přílohou (č.2) dokumentace z této 
VH.  

                         Valná hromada bere na vědomí zprávu o činnosti správní rady. 
                          
7.           Zpráva dozorčí rady svazku za rok 2022  

Zprávu dozorčí rady svazku do září 2022 přednesla Dana Ottová dosavadní předsedkyně 
dozorčí rady. Zpráva je nedílnou součástí dokumentace z této VH (přílohou č.3).  

                         Valná hromada bere na vědomí zprávu dozorčí rady svazku za rok 2022.       
                          
8.             Projednání a schválení rozpočtu svazku, určení členského příspěvku pro rok 2023       
                 Návrh rozpočtu pro rok 2023 byl ve smyslu zákonů i v souladu se stanovami rozeslán všem  
                 členským obcím ke zveřejnění obvyklým způsobem, zveřejněn byl také na webu svazku obcí. 
                 Pro rok 2023 je doporučen členský příspěvek ve stejné výši jako v předcházejících letech, 
                 tedy ve výši 20Kč na trvale žijící osobu v obci a příslušný rok a to k 1. 1. 2023. 
                 K bodu nebyly žádné další připomínky. Návrh rozpočtu je přílohou č. 4 tohoto zápisu.  
Návrh na usnesení č. 14: Valná hromada schvaluje rozpočet pro rok 2023 tak, jak byl navržen jako 
vyrovnaný v paragrafovém znění  a to  bez výhrad a určuje členský příspěvek  pro rok 2023 ve výši 
20,-Kč/občan/rok          
Hlasování: Pro 21, proti 0, zdržel se 0 
Usnesení bylo přijato. 
 
9.               Projednání a schválení střednědobého rozpočtového výhledu do roku 2027. 

Návrh střednědobého rozpočtového výhledu do roku 2027 byl ve smyslu zákonů i  
v souladu se stanovami rozeslán všem členským obcím ke zveřejnění obvyklým 
způsobem, zveřejněn byl ne webu svazku obcí. Návrh střednědobého rozpočtového 
výhledu do roku 2027 je přílohou č. 5 tohoto zápisu.   

 Návrh na usnesení č. 15: Valná hromada schvaluje střednědobý rozpočtový výhled  do roku 2027 
a to bez výhrad 
Hlasování: Pro 21, proti 0, zdržel se 0 
 Usnesení bylo přijato. 
 
10.            Informace o majetku svazku obcí k 31. 12. 2022  Účetní svazku pí. Pavla Jelínková informuje                             
                  o připravované inventarizaci majetku svazku k 31. 12. 2022  
Valná hromada bere na vědomí informaci o inventarizaci k 31. 12. 2022, kterou provede 
inventarizační komise ve složení: Hana Kubíčková Plchová, Petr Kapal a Monika Nožičková.  
 
11.             Projednání a schválení podání žádosti o podporu na projekt „Lavičky“. Markéta Karásková 
informovala o možnostech podání žádosti o dotaci do vhodných dotačních titulů.   
 Návrh na usnesení č. 16: Valná hromada DSO RTB schvaluje podání žádosti o podporu na projekt 
„Lavičky“.  
Hlasování: Pro 21, proti 0, zdržel se 0 
 Usnesení bylo přijato. 
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12.               Různé, diskuse, závěr. 
  Diskuze neproběhla žádná. Jednání bylo ukončeno.  
 
Zápis byl pořízen dne 5. 12. 2022 ve dvou originálech.  
 
 
 
 
 
Zapsala: Šárka Dvořáková 
 
……………………………………………………………………………………………………….. 
 
 
Ověřovatelé zápisu:  
 
Hana Černá 
 
 
………………………………………………………………………………………………………… 
 
Jan Tuzar 
 
 
…………………………………………………………………………………………………………. 
 
                         
 
Předseda svazku DSO RTB: Markéta Karásková  
 
 
 
……………………………………………………………………………………………………. 
 
 
 


